
Quick Install Guide
快速安装指南

eSpace 8950

HUAWEI ENTERPRISE ICT SOLUTIONS A BETTER WAY

高保真音腔支持，优雅畅听
HD sound quality with elegant statement

完美的语音表现
Perfect voice expression

享受强健语音，悦耳动听。
Powerful and beautiful.

最为简洁的设计体验。
Simplicity and Comfort.

人机手柄,合手且扎实。
Ergonomic handset, Sculptured to fit your hand.

Handset
手柄

HD sound
高保真语音

本手册中的所有描述及截图仅供参考。请以实物为准。
请访问http://support.huawei.com/enterprise 网站，选择“产品支持 > 统一通信与协作 > 统一通信 >
统一通信终端 > 8900系列IP Phone > eSpace 8950”获取最新支持信息，包括用户指南、管理员指南。
All the descriptions and snapshots regarding the product in this Quick Start Guide are subject to change without notice.
Visit http://support.huawei.com/enterprise. Choose Product Support > Unified Communications and Collaboration 
> Unified Communications > Unified Communications Endpoints > 8900 Series IP Phone > eSpace 8950 to obtain the latest 
project support information, including the user guide and administrator guide.

Version:01
BOM:31506472

话机上电后：
After your phone is powered on：

摄像头指示灯红色常亮表示摄像头连接中，连接成功后摄
像头指示灯灭，表明摄像头初始化成功。
If the camera LED is steady red, the camera is being connected. 
The camera LED will be off after the camera is successfully 
connected and initialized.

指示灯蓝色常亮表示拍摄视频中。
If the camera LED is steady blue, video is being shot.

1.   从包装袋中取出摄像头。
        Take the camera out of the plastic bag.
2.   取下话机后壳盖，将摄像头插入USB摄像头接口。
        Remove the back cover of your phone and connect the camera 
        to the USB camera port.

Install the Camera
安装摄像头

你好

我是二維碼



eSpace 8950是一款商务大气、时尚精致的Android平台全视
角电容触屏视频话机。带给您全新的高清视频通话、会议体验。

eSpace 8950 is an Android-based video phone that features a sleek, 
elegant design. With a wide-viewing capacitive touchscreen, eSpace 8950 
delivers unmatched high-definition (HD) video calling and conferencing 
experience.

安全须知
外置摄像头
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请在存储、运输和使用设备的过程中保持设备干燥，并避免激烈碰撞。

请勿自行拆卸设备，设备发生故障时请联系指定的维修点。

请将设备安放在通风、无强光直射的环境中。

请保持设备清洁，避免灰尘污染。

请勿刮擦或重击液晶屏幕，勿将重物置于屏幕上。

请将设备放置于平稳工作台上。

请勿在设备上放置任何物体。并在设备四周预留散热空间。

请勿将设备靠近热源或裸露的火源。

请勿将设备靠近具有强磁场或强电场的电器。

请使用产品配套的附件以及厂商推荐的电源适配器和电池。

请勿让水或其他液体流进设备。

请在产品安装使用过程中严格遵守当地各项电气安全标准。

请在插拔设备线缆前先停止使用设备，并断开电源。

请在插拔设备线缆时保持双手干燥。

请勿踩踏、拉扯和过度弯折设备线缆，以免引起设备故障。

请保持电源插头清洁、干燥，以免引起触电或其他危险。

接口介绍 / Ports

装箱清单 / Packing List

登录 / Login

1.在话机线缆连接完成后，将话机上电，话机进入主界面。
   After you connect and power on your phone, the home screen is displayed.

2.轻按界面右上角的“登录(Login)”，输入“号码”、“密码”、轻按“登录”。
     Tap Login in the upper right corner. Enter your phone number and password, and tap Login.

*摄像头为选配。

1 耳麦接口
Headset port

PC接口
PC port

3

USB接口
USB port5

手柄接口
Handset port7

电源接口
Power port2

LAN接口
（PoE）
LAN port (PoE )

4 HDMI接口
HDMI port6

SD卡插槽
SD card slot8 USB摄像头接口

USB camera port9

* PC接口不能连接其他IP话机，否则会导致话机功能异常。
* Do not connect the PC port to any other IP phone.

说明 / Note
登录时，请确认话机已经正常连接网络，即登录界面右上角显示    图标。若仍无法成功登录，请咨询系统管理员
Before your login, ensure that your phone is correctly connected to the network, that is, the      icon is not displayed 
in the upper right corner of the login screen. If you have verified the phone connections but still fail to log in, consult 
your system administrator.
话机出厂默认语言为英语，您可以话机登录界面选择     >设置>语言和输入法>语言 ”进入语言界面，设置话机显
示语言。
The default display language of your phone is English. On the phone login screen, you can choose     > Settings 
> Language&Input > Language, and set the language you prefer.

。

Keep the product dry and handle the product carefully to prevent damage during storage, transportation, and 
operation.

Do not attempt to dismantle the product. In case of any fault, contact an authorized maintenance center for assistance 
or repair.

Keep the product in a well-ventilated place. Do not expose the product to direct sunlight.

Keep the product clean and free of dust and stains.

Do not press, scratch, or damage the LCD; do not place heavy objects on top of it.

Place the product on a stable surface.

Do not place any object on the top of the product. Reserve sufficient space around the product for heat dissipation.

Keep the product away from heat sources or flames.

Keep the product away from any appliances that generate strong magnetic or electromagnetic fields.

Use the accessories intended for the product and the components recommended by the manufacturer such as power 
adapter and battery. 

�Prevent water or any other liquids from infiltrating the product.

�When installing and using the product, comply with local electric security standards.

Before connecting or disconnecting any cable, shut down the product and disconnect the power supply.

While connecting or disconnecting any cable, ensure that your hands are dry.

Do not step on, pull, or bend any cable excessively; doing so may result in the cable being damaged, leading to 
product malfunction.

Keep the power plug clean and dry, to prevent electric shock or dangerous situations.

手柄
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网线
Network cable

USB摄像头
USB camera

手柄连接线
Handset cord
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有毒有害物质申明
Declaration on Toxic or Hazardous Substances 

合格证
Certificate

保修卡
Warranty card

擦镜布
Wipe
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*The camera is optional.


